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ســاماندهی زباله در حلقــه دره، موضوعی که ســالها به 
درســتی مدیریت نشــده و آنچه در نــگاه اول به وضوح 
مشخص اســت دفن زباله بدون بازیافت است در صورتی 
که زیر ســاخت های متعدد در ســاماندهی پســماند طی 
مدیربت های قبل ایجاد و در حال حاضر، بلااستفاده و رها 
شده اســت.به گزارش خبرنگار ایلنا از البرز، روز گذشته با 
همراهی تعدادی از خبرنگاران اســتان  راهی سایت حلقه 
دره شدیم. محلی برای جمع آوری و دفن زباله های استان 

البرز که توسط شهرداری کرج مدیریت می شود.
انتقال زباله از ســایر شهرستانها به سمت حلقه دره یعنی 
ورود پول به شــهرداری کرج اما به چه قیمت؟ قیمت آن 
را باید از ســاکنان منطقه و مردمی پرســید که در گذشته 
به واســطه بی تدبیری عده ای، کلنگِ مسکن مهرشان در 
کنار حلقه دره  به زمین خورد و در حال حاضر به واســطه 
بــی تدبیری عده ای دیگر، مجبــور به تنفس هوایی مملو 
از بوی نامطبوع هســتند. اهالی کیانمهر و مهرشــهر کرج 
که دورتــر از حلقه دره بودند نیــز بارها از وضعیت حمل 
زباله و ســرازیر شدن شیرابه به رســانه های استان، گلایه 
کرده و این دغدغه، همه ســاله با شروع فصل گرما،  بیشتر 
بود. از طرفی تردد مســافران از این محدوده و قرارگیری 
فرودگاه باری و مســافربری پیام که این منطقه را به یکی 
از قطب های اقتصادی اســتان تبدیل کرده است، اما بوی 
نامطبوع، منجربه نارضایتی ســاکنان و مســافران در این 

منطقه شده است.
محمدرضا خســروی، رئیس ســازمان مدیریت پســماند 
شــهرداری کرج در دومین برنامه »پــروژه گردی« که در 
قالب بازدید خبرنگاران از سایت حلقه دره انجام شد، گفت: 
»برای نخستین بار و با استفاده از شیوه های علمی و نوین، 
میزان شیرابه ها در حال کاهش بوده و ظرفیت برخی از آنها 
خالی شده است.«اما مشاهدات عینی  غیر از این اظهارات 
مدیر سازمان پسماند شهرداری کرج بود. ساماندهی زباله در 
سایت حلقه دره، بعد از سی سال مدیریت شهری، خلاصه 
شده  بود به دفن کل زباله خشک و تر اعم از قابل بازیافت 
و غیر بازیافت و در این میان هیچ شــیوه علمی و نوین در 
سایت حلقه دره وجود نداشت. آنچه مشخص بود، دفن این 
زباله ها به محض انتقال و تخلیه زباله بود که نتیجه ای جز 
ســرازیر شدن و تجمع شیرابه نداشــت. حوضچه ای قابل 
مشاهده بود که منشــاء بوی نامطبوع و آلودگی بیشتر در 
منطقه بود.آنچه در بازدید از سایت حلقه دره مشخص بود، 
وجود زیر ساخت های متعدد در ساماندهی پسماند بود که 

طی مدیربت های قبل ایجــاد و در نگاه مدیریت جدید به 
عنوان عملکرد نادرســت، رها و به دنبال پروژه جدید بود.
خســروی در این ارتباط در جمع خبرنگاران با بیان اینکه 
کارخانه کمپوست شهرداری کرج به دلایلی با تمام ظرفیت 
فعالیــت نمی کند و پیمانکار توفیــق چندانی در عمل به 
تعهدات خود نداشته است، عنوان کرد: »پیگیر راه اندازی 
خطوط جدید و فعالیتِ کارخانه با تمام ظرفیت هســتیم 
و اقدامات و پیگیری های لازم در دســت اقدام اســت.«در 
ســالهای گذشته از طرف مدیران استانی تاکید بر این بود 
که مجموع شــهرداری ها ملزم به جمــع آوری و انتقال به 
موقع پســماندها به مرکز دفن زباله حلقه دره و جلوگیری 
از هرگونه سوزاندن زباله و ضایعات در مراکز دپوی موقت 
هستند. خسروی رئیس سازمان مدیریت پسماند شهرداری 
کرج در ایــن ارتباط نیز به برگزاری جلســات راه اندازی 
نیروگاه زباله سوز با مشارکتِ ۳ هزار میلیارد تومانی بخش 
خصوصی، اشاره کرد و ادامه داد: »در صورت انعقاد قرارداد 
به جای دفن به صورت سنتی، طی فرایندی به جریان برق 
و بخار آب تبدیل می شــوند و بسیاری از مشکلاتِ زیست 

محیطی موجود نیز مرتفع می شود.«

مجید درگی، مدیرکل حفاظت محیط زیست استان البرز 
در پاسخ به سئوال خبرنگار ایلنا مبنی بر چگونگی نظارت 
محیط زیســت در حلقه دره، اظهار داشت: با وجودی که 
می تــوان با تفکیک زبالــه، درآمدزایی خوبی برای شــهر 
و اســتان داشــت، کل زباله در حلقه دره دفن می شود و 
به جای اســتفاده مطلوب تبدیل به مشکل زیست محیطی 
شــده اســت.وی افزود: روزانه زباله های شهری در سطح 
اســتان البرز حدود هزار و ۵۰۰ تن تولید می شود و عمده 
این زباله به حلقه دره منتقل و در این ســایت فقط و فقط 

دفن می شود.
درگی ادامه داد: زیرساخت هایی که طی سالهای گذشته در 
حلقه دره ایجاد شده، متاسفانه در حال حاضر از هیچ کدام 
استفاده نمی شود. در این منطقه، واحد تفکیک زباله ایجاد 
شده و قرار بود فعال باشد و زباله خشک در فرایند بازیافت 
قرار گیرد. قرار بود پلاســتیک در واحد پیرولیز تبدیل به 
سوخت شود و زباله های تر در فرایندی تبدیل به کمپوست 
شود.این مدیر استانی اظهار داشت: با وحود زیرساخت های 
موجود در هر سه مورد و هزینه ده ها میلیارد تومان سرمایه 
گذاری شــده، اما هیچ یک از تاسیسات مورد استفاده قرار 

نمی گیرد و بلااستفاده رها شده است که جای تاسف است. 
ما به این روند بسبار معترض هستیم و اعتراض خود را به 
مسئولان استانی منتقل کرده ایم و درخواست داریم به این 
مسئله ورود کنند.درگی تصریح کرد: آنچه در پاسخ مطرح 
می شود، دعوای حقوقی بین پیمانکار قبل و شهرداری وقت 
است که منجربه بلااستفاده شدن از امکانات زیرساختی در 

حلقه دره شده است.
مدیرکل حفاظت محیط زیســت اســتان البرز در ارتباط 
با نحــوه عملکرد شــهرداری به ایلنا گفــت: به مدیریت 
ساماندهی پســماند کاملا انتقاد داریم و استاندار البرز در 
قرارگاه اجتماعی اســتان به شهرداری دستور داد تا دو ماه 
دیگر نســبت به رفع موارد مطرح شده اقدام کنند. وی با 
عنوان اینکه زباله اگر به نحو مطلوب مدیریت شود، بالای 
۷۵درصد زباله قابل بازیافت اســت، اظهار کرد: بازدیدهای 
مرتب از سایت حلقه دره انجام می شود و با رصد و گرفتن 
گزارشــات متناوب، این موضوع پیگیری می گردد.وی در 
باره حمل زباله به حلقــه دره نیز انتقاد کرد و گفت: یکی 
از مشکلات اساسی یکهزار و ۵۰۰ تن زباله بحث چگونگی 
انتقال آن اســت. چون این انتقال به صورت غیر استاندارد 
انجام می شــود شاهد رها شدن شــیرابه از مبدا تا مقصد 
هســتیم که منجربه آلودگی و بوی نامطبوع شــده است. 
همچنین پراکندگی پلاســتیک در منطقه جلوه و منظره 

ناخوشایندی ایجاد کرده است.
 این مدیر استانی ادامه داد: بنا به وظیفه قانونی که در این 
خصوص داریم به این مســئله ورود کردیم و در طول سه 
هفته گذشــته بیش از ۴۰۰ دستگاه خودرو حمل زباله به 
صورت شبانه روزی توسط همکاران محیط زیست رصد و 
پایش شد که از این تعداد ۲۲۰ دستگاه پسماند شهری را 
جابجا می کنند و بر اســاس این گزارش بیش از ۶۰درصد 
کل ماشین های حمل زباله، استاندارد لازم نداشتند لذا این 
موضوع پیگیری خواهد شــد. رانندگان تعداد قابل توجهی 
جریمه و اخطار گرفتند و بعضی از آنها در حضور فرماندار 
چهارباغ توقیف شــدند. لذا مردم مطمئن باشــند از این 
مســئله به راحتی گذشت نمی کنیم. نه تنها در کرج بلکه 
در کل استان باید اســتانداردهای لازم رعایت شود.درگی 
به ایلنا گفت: پیمانکار موظف به اجرای عملکرد درســت 
بود اما به دلیل سوء مدیریت این امر اجرایی نشده لذا این 
روند تا اصلاح موضوع حمل درست زباله ادامه خواهیم داد 
تا شاهد اتفاقات تلخ حوالی حلقه دره نباشیم و مشکلاتی 

برای ساکنان منطقه ایجاد نشود.

دفن زباله بدون بازیافت در حلقه دره کرج
آفتی که داد اهالی کیانمهر، مسکن مهر و مهر شهر را در آورده است

نفس دشت های خراسان جنوبی به شماره افتاد
برداشت بی رویه آب از سفره های زیر زمینی، نفس دشت های خراسان جنوبی را 
به شماره انداخته و این استان کویری را با کسری مخازن آب زیرزمینی مواجه 
کرده است.حکایت خشکسالی در خراسان جنوبی تنها به خشک شدن قنوات، 
کاهش ذخیره ســد ها و آبرسانی سیار به بیش از ۴۰۰ روستا خلاصه نمی شود، 
بلکه زخم های عمیق خشکســالی حالا خود را به دشــت های خراسان جنوبی 
رسانده و حال این دشت ها را روز به روز وخیم تر کرده است.از ۴۴ دشت خراسان 
جنوبی، ۸ دشــت سرایان، سده، طبس، دستگردان، فردوس، بشرویه، درمیان و 
قاین در وضعیت ممنوعه بحرانی قرار دارند و نشســت کرده اند.ســروری مدیر 
عامل شــرکت آب منطقه ای خراسان جنوبی به خبرنگار ما می گوید: مهمترین 
موضوعی که خراسان جنوبی را با بحران مواجه کرده، برداشت مازاد از سفره های 
آب زیرزمینی و در پی آن کسری مخازن آب زیرزمینی است.به گفته او سالانه 
۹۰۵ میلیون مترمکعب آب از سفره های زیرزمینی استان برداشت می شود که 
۱۲۵ میلیون مترمکعب اضافه برداشــت است.ســروری می گوید: به دلیل بهره 
برداری بیش از حد از منابع زیرزمینی ۴۴ دشــت خراسان جنوبی با افت سطح 
منابع آب زیرزمینی و کسری مخزن مواجه شده اند که ۸ دشت ممنوعه بحرانی 
و ۲۳ دشــت ممنوعه هســتند یعنی برداشــت آب از ۳۱ دشت ممنوع و فقط 
برداشــت آب از ۱۳ دشت آزاد است.پارسال به دلیل خشکسالی شدید و اضافه 
برداشــت از منابع آبی استان، متوسط افت ســطح آب های زیرزمینی از ۲۱ به 
۲۵ سانتیمتر رسیده اســت.اضافه برداشتی که به گفته مدیرعامل شرکت آب 
منطقه ای استان، فرونشست را در دشت های بحرانی استان به دنبال داشته و این 
پدیده برای همیشه آبخوان ها و سفره های آب زیرزمینی را به نابودی می کشاند.

در کنار استفاده بیش از حد از آب های زیرزمینی، بر روی زمین نیز آب به هدر 
می رود به گونه ای که با فرســودگی شبکه های آب در روستاها، هر ساله حجم 
زیادی از آب از دســت می رود.مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب خراسان جنوبی 
می گوید: خراســان جنوبی سومین استان پهناور کشور است که به ازای هر دو 
روستا یک ایستگاه پمپاژ داریم و تأسیسات ما گسترده است، اما به همان نسبت، 
پراکندگی جمعیت را هم داریم.به گفته امامی پارسال در مناطق روستایی بالای 
۴۰ درصد هدررفت آب داشــته ایم که با اقدامات انجام شــده اکنون به ۳۷.۶ 
درصد رســیده است؛ در این بین شهرســتان سربیشه یکی از پر هدررفت ترین 
شهرستان ها است.مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان در خصوص اقدامات 
این شرکت برای جلوگیری از هدر رفت آب نیز می گوید: هم اکنون برای طرح 
روستای چنشت پیمانکار گرفته ایم و اصلاح شبکه در روستا ی لانو و شهر درح 
شهرستان مرزی سربیشه با همکاری کمیته امداد امام خمینی استان انجام شده 
است؛ در دیهوک شهرستان طبس نیز به دلیل انسداد لوله ها، ۲۵ درصد شبکه 
تعویض شــده است.هر چند هر ســاله برنامه و اعتباراتی برای جلوگیری از این 
هدر رفت آب ها در استان صورت می گیرد، اما باز هم هر ساله بخش عمده ای از 
آب به دلیل فرسودگی شبکه ها به هدر می رود که نیازمند چاره اندیشی بهتری 
اســت، زیرا در شرایطی که دشت های این کویر تشنه اند و قنات ها یکی پس از 
دیگری جان می دهند، شایسته نیست که در گوشه ای دیگر از استان هدر رفت 
آب را داشته باشیم.با توجه به کاهش ۳۱ درصدی باران نسبت به دوره طولانی 
مدت پارســال، پیش بینی های هواشناسی در تابستان هم تنها از بارش ۱ تا ۲ 
میلی متر باران در خراسان جنوبی خبر می دهد.نخعی رئیس اداره پیش بینی و 
مدیریت بحران مخاطرات وضع هوا هواشناسی خراسان جنوبی می گوید: تاکنون 
۸۱ میلی متر بارندگی در اســتان ثبت شــده که نسبت به مدت مشابه نیز ۳۴ 
درصد افزایش بارندگی داشتیم.به گفته او با این وضعیت هم نمی توانیم بگوییم 
ســال زراعی پر باری خواهیم داشــت و با توجه به آنکه ۵۷ درصد بارندگی در 
استان مربوط به فصل زمستان است و در تابستان مقدار بسیار ناچیزی بارندگی 
رخ می دهد مردم خراســان جنوبی باید در این ایام تابســتان توجه بیشتری به 
مصرف آب داشته باشند تا در ایام پیش رو و روز های گرم تابستان با مشکلاتی 
از جمله قطعی آب رو به رو نشــوند.با رســیدن فصل گرما روســتاییان زیادی 
چشــم به راه آمدن تانکر های آب هســتند و با دبه هــای کوچک و بزرگ خود 
در صف های طولانی برای دریافت جرعه ای آب می ایستند.خراســان جنوبی از 
معدود استان هایی است که ۴۳۸ روستای آن با تانکر آبرسانی می شوند و گاهی 

در تابستان این تعداد روستا بیشتر هم می شود.
شــورای حفاظت از منابع آب استان، برداشت بی رویه از منابع زیرزمینی و نبود 
مدیریــت مصرف آب در حوزه های کشــاورزی، صنعت و شــرب نگران کننده 
اعلام کرده و در یک برنامه ۵ ساله از دستگاه های متولی خواسته است مصرف 
آب را تا ســال ۱۴۰۵ به میزان ۱۷۵ میلیون مترمکعب کاهش دهند. هر چند 
خشکســالی های اخیر و تقاضای بالای مردم برای برداشــت آب در تابستان و 
همچنین مصرف زیاد آب در بخش کشــاورزی را می توان از دلایل کمبود آب 
عنوان کرد، اما از سوی دیگر فرســودگی شبکه های آبرسانی استان نیز بخش 
عمده  هدر رفت آب را به خود اختصاص داده به گونه ای که حدود یک سوم آب 
بهداشــتی تولیدی از این طریق از دست می رود.موضوعی حیاتی که می طلبد 
برنامه ریزی درســتی برای مدیریت مصرف صورت گیرد، زیرا جلوی ضرر را از 
هرجا که گرفت منفعت اســت و چه ضرری بیشتر از آنکه آب سرمایه ای به این 

با ارزشی در حال از دست رفتن است.

گزارش

فرماندار شهرســتان شــهرضا گفت: اصلــی ترین موضوع 
شهرســتان ما تامین آب شــرب اســت، اکنون منابع آب 
شــهرضا متکی به چاه ها اســت که هر ســاله عمر چاه ها 
افزایش پیدا می کنــد اما کیفیت آب کاهــش می یابد.به 
گزارش خبرنگار مهر، ســید امیر جعفری عصر پنجشنبه 
در جلسه شــورای اداری شهرستان شهرضا، اظهار داشت: 
شهرضا دارای ظرفیت صنعتی بســیار بالایی است و قرار 
گرفتن در کنار جاده مواصلاتی شــمال و جنوب ترانزیتی 
کشور، قرار گرفتن در کنار جاده راه اهن و نزدیکی به مرکز 
استان موقعیت بی بدیلی را به وجود اورده است.وی افزود: 

امروزه تقریباً ۵۰ درصد از ظرفیت شــهرک صنعتی رازی 
فعال اســت و نیازمند توجه بیشتری است، متأسفانه یکی 
از مشکلات شهرک صنعتی رازی تأمین گاز و برق است و 

گاز آن تنها از یک مسیر تأمین می شود.
فرماندار شهرستان شهرضا بیان کرد: در شرایط اقتصادی 
که حمایت از تولید داخلی دغدغه کشــور به شمار می رود 
باید به ســرمایه ثابت، ســرمایه در گــردش و حمایت از 
تولید داخل توجه داشــت.وی تصریح کرد: شــیمی پارک 
از اولویت هــای مهم حــوزه صنعت اســت، مجوزات لازم 
اخذ شــده و نیازمند عزم جدی بــرای اجرایی کردن این 

مجموعه هستیم که بسیار می تواند در شکوفایی صنعت و 
اشتغال زایی مؤثر باشد.

جعفــری با اشــاره به منطقه ویــژه اقتصــادی ادامه داد: 
موافقت ها انجام شده، منتظر تصمیم شورای عالی مناطق 
تجاری کشور هستیم تا شهرستان بتواند از ظرفیت منطقه 
ویژه اقتصادی اســتفاده کند.وی بیان کــرد: دام و طیور 
شــهرضا از رتبه بالایی برخوردار است و باید از آن حمایت 
و پشتیبانی شود؛ خوشــبختانه دولت در زمینه تسهیلات 
دامــدار کارت اقدامــات تأثیرگــذاری انجام داده اســت.
فرماندار شهرستان شــهرضا با تأکید بر قدمت و فرهنگی 

بودن شــهرضا ادامه داد: بایــد ظرفیت ها برای هنرمندان، 
فرهیختگان و نخبگان فعال شــود، بــا تعامل و همفکری 
امام جمعه برای حمایت از نخبگان فرهنگی پروژه قرارگاه 
فرهنگی را آغاز کردیم و تمام کارهای فرهنگی که در حوزه 
فرهنگی انجام می شود در این حوزه سازمان داده می شود.

وی تصریــح کرد: یکی از موضوعات مهــم، پروژه امامزاده 
شــاهرضا اســت که هیچ تغییر و فعالیــت عمرانی در آن 
انجام نشده اســت، با پیگیری های فراوان دستور استاندار 
را گرفتیم و مجوزات ســاخت و ساز برای توسعه داده شده 

است.

گروه شهرستانها: محمدتقی مهدیزاده مدیرعامل توزیع 
برق گیلان از پایش دقیق و هوشــمند مصرف برق ادارات 
و قطــع درصورت عدم رعایت الگو تعیین شــده خبر داد. 
وی ضمن تشکر از مدیران ادارات، سازمانها و دستگاه های 
اجرایی که همکاری بســیار خوبی در مصرف بهینه انرژی  
برق دارند خاطرنشــان کرد: هماهنگی لازم با استانداری 
صورت پذیرفته و  ۱۰۰ اکیپ در استان گیلان مصرف برق 
ادارات و دستگاه های اجرایی را کنترل و نظارت می کنند.
مدیرعامــل توزیع برق گفت: اخطار قطع برق برای ادارات 
و دســتگاههای اجرایی پرمصرف استان صادر شده است و 

اقدامات  قانونی لازم جهت برخورد باسازمانهایی که الگوی 
مصرف را رعایت نکرده اند اعمال می شود.

مهدیزاده ضمن اشــاره به دســتورالعمل های ارســالی از 
ســوی شــرکت توانیر مبنی بر پایش مصرف برق ادارات 
و دســتگاهها افزود: این مشــترکین ملزم به کاهش ۳۰ 
درصدی مصرف برق در ســاعات اداری نسبت به مصرف 
ســال گذشــته و همچنین کاهش  مصرف به میزان ۶۰ 

درصد در ساعت غیر اداری  هستند.
وی تاکیــد کرد: پس از صدور اخطــار و عدم رعایت الگو 
از ســوی ادارات، نســبت به قطع برق آنها اقدام خواهد و 

وصل مجدد منوط به  تعهد بالاترین مقام دستگاه می باشد 
و در صورت تکرار موضوع اســامی از طریق رسانه ها اعلام 
می شود.مدیرعامل توزیع برق اظهار داشت: با کنترل پذیر 
کردن مشــترکین از راه دور، قابلیت اعمال محدودیت بار 
مصرفی برای مشــترکین پر مصرف در ایــام پیک فراهم 
می شــود که می تواند کمک بســزایی به پایداری شبکه و 
عدم قطع برق سایر مشترکین بالاخص مشترکین خانگی 

داشته باشد. 
وی گفت:  با توجه به  محدویتهای تولید برق در کل کشور 
، رعایت الگوی مصرف برق از ســوی ادارات و سازمان ها از 

جمله حذف وســایل غیرضرور برقی، بهره گیری از دیزل 
ژنراتورها، اســتفاده بهینه و کاهش مصرف سیســتمهای 
سرمایشی در ساعات اوج بار، باید با جدیت صورت پذیرد.

مهدیزاده در پایان تاکید کرد: باتوجه به هماهنگی صورت 
پذیرفته از ســوی وزارت نیرو در سطح کلان و همچنین 
اســتانداری گیلان، ســاعات کار اداری اســتان به منظور 
کاهــش پیک مصرف روزانه برق تغییــر یافته و این مهم 
در کنار رعایت صحیح الگوی مصرف توســط ســازمانها و 
ارگانهای مختلف در ساعات اداری، کمک شایان توجه ای 

به پایداری شبکه های برق می کند.

گروه شهرستانها - عصمت صادقیان: مدیر منطقه دو 
شــهرداری اصفهان گفت: مدیریت شــهری اصفهان برای 
رفع محرومیت از محله های کم برخوردار عزم راسخی دارد. 
محمد صیرفی نــژاد در دیدار مردمی با اهالی محله بابوکان 
که در مسجد حضرت ابوالفضل العباس )ع( این محله برگزار 
شد، اظهار کرد: تغییر رویکرد محله محوری و ارتقای کیفی 
محله ها یکی از مسائل مهمی است که در این دوره مدیریت 
در دســتور کار قرار گرفته اســت و بر همین اســاس سال 
گذشته با حضور اهالی و همفکری معتمدان محله ها، بخشی 
از نقاط ضعف محله را شناسایی و برای  اجرا با تشکیل میز 

محلات اولویت بندی کردیم.
وی با بیان اینکه بازگشــایی گلوگاه های محلی و مسکونی، 
روکش و آسفالت معابر از مهمترین مطالبات محله بابوکان 
بوده اســت که برای انجام آن در ســال جاری برنامه ریزی 

شــده اســت، افزود: احداث زمین ورزشی و ورزش باستانی 
از دیگر موارد پیشنهادی شهرداری است که اگر اهالی محله 
مشارکت و زمینی را در اختیار شهرداری قرار دهند تا سال 

آینده یک زورخانه محلی احداث می شود.
مدیر منطقه دو شــهرداری اصفهان تاکید کرد: زیباسازی، 
ایجــاد پاتوق ورزشــی و فعالیت فرهنگی ورزشــی در دل 
محلات، ســاماندهی گلزار شــهدای بابوکان )رنگ آمیزی 
ســالن گلزار شهدا و تأمین روشــنایی و تجهیزات( از دیگر 
مطالبات به ثمر نشســته در محله بابوکان است.وی کمک 
به فعالیت های فرهنگی و عمرانی مساجد و فعالیت مشترک 
فرهنگی مساجد و هیئت امنا با معاونت فرهنگی شهرداری 
منطقه دو را از دیگر فعالیت مشــترک مساجد و شهرداری 
برشــمرد و تاکید کرد: برای رفع مشکلات اراضی کشاورزی 
داخل محدوده منطقه نیز پیگیری های لازم از طریق مراجع 

ذی ربط و سایر ادارات و دستگاه های متولی امر در حال انجام 
اســت.صیرفی نژاد گفت: منطقه دو شهرداری اصفهان مردم 
شــهیدپرور محلی زیادی دارد، اما تاکنون ارائه خدمات در 
خور شأن آنها نبوده است و به رغم ایثارگری ها از قطار توسعه 
جا مانده است، لذا باید در این دوره مدیریت شهری با همت 
جهادی کاســتی ها را در این دوره مدیریت شهری جبران 
کنیم.محمدرضا فلاح، عضو شورای اسلامی شهر اصفهان نیز 
در ایــن دیدار مردمی گفت: با توجه به اینکه محله بابوکان 
جزو محله های محروم منطقه دو شهرداری به شمار می رود، 

به طور ویژه در بودجه شهرداری دیده شده است. 
وی با بیان اینکه اعضای شورای اسلامی شهر از ریز مشکلات 
و مطالبــات مردم اطلاع زیادی ندارنــد و این وظیفه مردم 
است که مشکلات را به گوش نمایندگان و منتخبان خود در 
شــورای اسلامی شهر برسانند، افزود: تلاش برای آسایش و 

رفاه مردم شهر اصفهان برای اینکه سرآمد همه شهرها باشد، 
وظیفه مدیران متعهد است و در این دوره از مدیریت شهری 
ما چندین بار به محله منطقه دو از جمله بابوکان سر زده ایم.
عضو شورای اسلامی شهر اصفهان تصریح کرد: محله بابوکان 
جزو محله های محروم اصفهان اســت و به همین دلیل در 
بودجه پیش بینی شده امسال شهرداری؛ چندین مورد ردیف 

بودجه ای به آن اختصاص یافته است.
وی ادامه داد: در این دوره از شــورا و شهرداری گفتمانی را 
سرلوحه امور فرهنگی، مردمی، انقلاب و احیای ارزش های 
دینی و انقلابی قرار داده ایم که در راســتای عدالت محوری 
باشــد.فلاح گفت: روزگاری جوانانمان در جبهه های جنگ 
حاضر شدند تا دشمن به آب و خاک این کشور تجاوز نکند 
و امروز ما مسئولان که با رأی مردم انتخاب شده ایم، وظیفه 
داریم تلاش کنیم تا آسایش و رفاه را برای آنها فراهم کنیم.

پیگیری احداث پایاب ســد دوســتی که مطالبه ۲۰ساله 
کشاورزان سرخسی است و با میلیاردها تومان هزینه، نیمه 
تمام به علت نبود تامین اعتبار لازم رها شــده است قصه 
تلخی است که کشاورزان منطقه سرخس سال هاست با آن 
دســت وپنجه نرم می کنند.به گزارش خبرنگار ایلنا، پروژه 
پایاب ســد دوســتی که با اجرای آن، انهار سنتی حذف و 
هدایت آب به اراضی پایین دســت منطقه آسان تر هدایت 
می شــود، متاسفانه بعد از دودهه و با آن که عملیات خاک 
ریــزی آن بیــش از ۸۰ درصد وبتن ریــزی تا ۶۰ درصد 
پیشــرفت فیزیکی دارد همچنان ناتمام مانده است و برای 
دومین بار از ردیف اعتباری پروژه وزارت نیرو حذف شــد، 
این موضوع  طی یک سال گذشته کشاورزان بیش از ده ها 
روستا و بهره بردار بخش کشاورزی را به فرمانداری کشانده 
و آن ها از تعطیلی پروژه دل نگرانند.ســال گذشته بود که 
پس از کش و قوس ها و پیگیری های نماینده حوزه انتخابیه 
و مسئولان شهرستانی و استانی و پس از تعطیلی چندین 
ساله، وزارتخانه با تأمین اعتبار ۱۵ میلیارد تومان، بخشی 
از طــول کانال و عملیات بتن ریزی موافقت کرد وقول داد 
عملیات بهره برداری آن درسال ۱۴۰۲ آغاز شود، اما از آن 
جــا که تورم، اوراق قرضه و... آفت این گونه پروژه هاســت 

مجدد ردیف اعتباری آن از بودجه امســال حذف شــد و 
برای دومین بار عمــلا این پروژه رو به تعطیلی رفت واین 
داســتان دنباله دار، بلا تکلیفی کشــاورزان و تعاونی های 
آبران ســرخس را رقم زده، به طوری کــه محروم از انهار 

سنتی و جامانده از کانال بتنی هستند.
رضا چشــک رئیس هیأت مدیره تعاونــی آب بران لقمان 
و آب بران یاران که درگذشــته از نهر ســنتی مظفری و 
از ســیلاب های فصلی کشــف رود و  رودخانه تجن بهره 
مند می شــدند، در گفت وگو با ایلنــا در خصوص احداث 
کانال منشــعب از بند شــیر تپه گفت: یکی ازچالش های 
بخش کشاورزی شهرســتان، بعد از آبگیری سد دوستی، 
ناکارآمدی شــبکه های انتقال آب به اراضی منطقه اســت 
که از پیامدهای آن اســتفاده نکردن مطلوب و حداکثری 
از این منابع ملی، مشــکل دسترسی نداشتن، بیش از ۱۵ 
هزار هکتار اراضی کشــاورزی در مجاورت ده ها روســتای 
منطقه از آب ســد دوستی وســیلاب های فصلی است که 
متاسفانه به خارج از کشور سرازیر می شود.وی با بیان این 
که مســئولان نســبت به حقابه مردم منطقه سال هاست 
بی تفاوت هســتند، گفت: به علت افت دبی آب، شــوری 
)EC( آب چاه های کشــاورزی در حال افزایش و کشاورز 

محکوم به کشــت تک محصولی شده است و از آن جا که 
از ســیلاب های هریرود وتجن بهره ای نمی بریم، فقر مواد 
معدنی خاک در اراضی ما مشــهود و از رشد و نمو خوبی 
برخوردار نیست. مدیر اداره منابع آب سرخس نیز با اشاره 
به نیاز شهرســتان در ایجاد کانال های درجه یک و ۲ که 
می تواند میلیون ها متر مکعب سیلاب را مهار کند تصریح 
کــرد: پس از آن که در ســال ۹۹ در بودجه پیشــنهادی 
۱۴۰۰ حذف ردیف شده بود، اما با پیگیری های مسئولان 
شهرستان و استان ردیف مجدد پایدارشد و بخشی از کانال 
عملیات بتن ریزی به اتمام رسید.مرتضی کریمی فرد افزود: 
شبکه پایاب سد دوستی در انتهای پروژه و در منطقه قوش 
علیجان، کندکلی، یازتپه که به روستاهای مرزی می رسد 
۱۹ کیلومتر کانال ایجاد کــرده که اگر ۶۲ میلیارد تومان 
اعتبــار لازم آن تحقــق یابد پروژه به اتمام می رســد، اما 
متاســفانه اعتبار این پروژه در سال ۱۴۰۱ از ردیف بودجه 
حذف شده بود و منتظریم ۶۲ میلیارد به دست مان برسد.
مدیر منابع آب سرخس تصریح کرد: برای ایجاد کانال های 
درجه ۲ که نقش ارزنده ای در هدر رفت آب دارد، برمبنای 
هزینه های سال گذشــته، ۶۵۰ میلیارد تومان اعتبار نیاز 
داریم واجرای کانال های درجه ۲ برعهده جهاد کشــاوزی 

اســت. هم اکنون در شهرستان سرخس فقط یک منطقه 
و در ابراهیم آباد کانال درجه ۲ آن هم به صورت آزمایشی  
حدود یک تا دو کیلومتر اجرا شده است. حسن نوری زاده 
سرپرســت فرمانداری ســرخس نیز در گفت و گو با ایلنا 
با اشــاره به کارنامه احداث سد که عموما عملیات اجرایی 
سد همراه با شــبکه انتقال پیش می رود و در ساخت سد 
دوســتی این امر تحقق نیافت، گفت: متاسفانه بعد از  ۱۵ 
سال آن طور که شایسته کشاورزان منطقه است از نعمات 
ســد در حوزه تامین آب اراضی کشــاورزی و شرب مردم 
اقدام لازمی صورت نگرفته، بنابراین بر اســاس تعهدی که 
داریم از زمان مســئولیت چند ماهه ای که داشتم پیگیر 
این موضوع شــدم، به گونه ای که در ســفر اخیر ریاست 
جمهوری به شهرســتان سرخس بحث تامین اعتبار پروژه 
پایاب سد دوستی مطرح شد و وی مبلغ ۵۰ میلیارد تومان 

برای این امر اختصاص داد.
سرپرســت فرمانداری ســرخس افزود: متاسفانه از آن جا 
که این پروژه از ســرفصل اعتباری ملی حذف شــده است 
ما عمــلا نمی توانیم این پول را که صد درصد نقد اســت 
برداشت کنیم اما در تلاشیم تا با کمک استانداری موضوع 

حل و فصل شود.

فرماندار شهرستان شهرضا:

تامین آب از مهم ترین چالش های شهرستان شهرضا است

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان گیلان:

 اخطار قطع برق برای ادارات و دستگاه های اجرایی پرمصرف استان صادر شد

عزم مدیریت شهری اصفهان برای رفع محرومیت از محله های کم برخوردار

پیگیری مطالبه ۲۰ ساله کشاورزان سرخس

پایاب سد دوستی در دست انداز نبود اعتبار

اعلام مفقودی
کارت دانشــجویی اینجانب سید مسعود رضوی مظفر مقدم  
به شماره دانشــجویی ۹۵۲۴۰۳۳ رشته تحصیلی مهندسی 
عمران  از دانشــگاه صنعتی شــاهرود  مفقود گردیده است. 
از یابنده تقاضا می شــود مدرک را  به آدرس شاهرود میدان 

هفت تیر دانشگاه صنعتی شاهرود  ارسال نمایند.

اعلام مفقودی 
برگ سبز مالکیت و سند کمپانی خودرو وانت پیکان مدل ۱۳۹۱ 
 F۰۰۱۸۳۵۸۱۱ به شهربانی ۴۸۲ ج ۸۲ ایران ۸۶ به شماره موتور
و به شــماره  شاســی NAAA۴۶AA۰cG۳۳۶۰۳۴ بنام آقای 
محمدرضا اریا منــش مفقود گردیده و از درجه اعتبار ســاقط 

می باشد.

اعلام مفقودی
برگ ســبز )ســند مالکیت( خودرو کوییک به رنگ 
سفید به شــماره انتظامی۴۸۶ط۴۸ ایران۹۶به شماره 
شاســی NAs۸۴۱۱۰۰N۱۱۲۱۱۳۷ و به شــماره 
موتــورM۱۵/۹۵۲۶۸۹۴ بنام آقــای محمد اجودانی 

مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمان های فاقد سند رسمی 

برابررای شماره ۷۳۰ تاریخ ۱۴۰۱/۱/۲۷ هیات  قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ســاختمان های فاقد ســند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبت  ملک بهشــهر تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای محمدرضا زاده 
فرزند محمدرضا   در ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی  به  مساحت ۴۵۰۰۰ 
مترمربع قســمتی از پلاک یک  اصلی به شــماره کلاسه ۱۴۰۰/۰۳ واقع در 
اراضی حســین آباد بخش ۱۸ ثبت بهشهر محرز گردیده است. لذا به منظور 
اطــلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله۱۴ آگهی می شــود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می تواند 
از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خودرا به این اداره تسلیم 
وپس از اخذ رســید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست 
خــود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی اســت در صورت انقضا مدت 

مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
م الف 1333348

تاریخ انتشار نوبت اول: 1401/3/28
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1401/4/11

رئیس اداره ثبت اسناد واملاک بهشهر- محمد مهدی قلیان


